

Monkey Class Newsletter July 2023

Dear Parents,

The last month of K3 has arrived! The prior two months were hectic with the drama play and reading contest. July will have us finish up with regular classes and text. We will have 3 new books for reading, reading wonders 10 for core, finish with our Sadlier and Up & Away, finally ending with The More We Get Together and Twinkle Twinkle Little Star songs. Looking forward to a strong last month!

Song and Dance

The Monkeys are very familiar with our two last songs of the semester, Twinkle Twinkle Little Star and The More We Get Together. They should ease right into the mornings with these two classics.

Week 1: The More We Get Together Week 2: The More We Get Together Week 3: Twinkle Twinkle Little Star Week 4: Twinkle Twinkle Little Star

Reading

Our class has renewed enthusiasm for reading after the contest. They all did very well and it seems that they will enjoy the last months' books. We'll start a new series of books, they explore topics such as vehicles, cowboys, and camping!

Week 1: Vroom, Zoom, Bud

Week 2: Hi-Ho, Tiny

Week 3: Tiny Goes Camping

Week 4: Review

Core Material

We will continue to work through our core material to learn the essentials with well rounded English in the Wonders book. Our last text will be unit 10 to finish off the K3 semester. Building upon prior months with readings, grammar, and comprehension work.

Week 1: Unit 10 Week 2: Unit 10 Week 3: Unit 10 Week 4: Review

Phonics

We are nearing the end of the Sadlier School Phonics K text. Even though we will not completely finish the book, July will have us working on short 'U' and 'E' sounds. The class should have a solid grasp of most singular vowel sounds by the end of the month in phonics class!

Week 1: Sadlier 182-185 Week 2: Sadlier 186, 191-192 Week 3: Sadlier 193-196 Week 4: Catch up and Review

Conversation

As with most of the other texts, we will finish the Up & Away 1 book in our last month. We'll be going through verbs, have/has, and try to understand singular 'l' and 'He/She' pronouns with the verb.

Week 1: Unit 30 Week 2: Unit 31 Week 3: Unit 32

Week 4: Catch up and Review

MPM Math

In our last month with math/MPM the class will work through the B5 text book, and focus on simple math concepts during the review segments. Hopefully they will be familiar with simple pattern recognition, counting up to about 10-20, and easy single digit addition - as we have tried to really work on those areas the past few months!

Week 1: Guide 35-36, B5 1-6 Week 2: Guide 37-38, B5 7-12 Week 3: Guide 39-40, B5 13-18 Week 4: Catch up and Review

That sums up our last month of K3, let's work on all our fundamental skills and English and have a strong finish to their first school year!

Regards, Teacher Peter



Monkey Class Newsletter July 2023

親愛的爸爸媽媽您好:

來到了K3最後一個月!前兩個月我們忙於戲劇表演以及朗讀比賽,七月我們將完成正規課程以及課文,我們將有三本新的閱讀小書,完成wonders第十單元,結束Sadlier以及Up & Away書籍,最後以The More We Get Together和Twinkle Twinkle Little Star兩首歌曲結束這學期,期許這是最棒的一個月。

歌曲與舞蹈 Song and Dance

這學期最後兩首歌曲The More We Get Together和Twinkle Twinkle Little Star對於小猴子們來說是非常熟悉的,這兩首經典歌曲陪伴小猴子們度過輕鬆的早晨。

第一週:The More We Get Together 第二週:The More We Get Together 第三週:Twinkle Twinkle Little Star 第四週:Twinkle Twinkle Little Star

閱讀課 Reading

隨著朗讀比賽結束,我們班重新燃起對於閱讀的熱情,小猴子們都做得很好,看來他們將會喜歡最後這個月的閱讀小書。我們將開始一系列新的書籍,他們將探索車輛、牛仔以及露營等相關主題內容!

第一週: Vroom, Zoom, Bud

第二週:Hi-Ho, Tiny

第三週: Tiny Goes Camping

第四週: Review

Core Material - Wonders

我們將繼續透過核心教材Wonders一書學習英文中的要點。在K3學期結束時我們將完成教材中最後的第10單元,架構於前幾個月學習到的閱讀、語法以及理解總結學習。

第一週:第10單元 第二週:第10單元 第三週:第10單元 第四週:Review

Phonics

Sadlier School Phonics K一書籍將在這個月結束,七月我們將學習短母音 "u"以及 "e",儘管我們不會完成這本書,但小猴子們應該會在月底之前牢牢掌握自然拼讀法中大多數母音的發音。

第一週:第182頁至第185頁

第二週:第186頁,第191頁至第192頁

第三週:第193頁至第196頁 第四週:Catch up and Review

Conversation - Up & Away

與其他大多數課本一樣,我們將在最後一個月完成Up & Away 1一書,我們將會學習嘗試分辨在第一人稱"I"和第三人稱"He/She" 需代入have或has動詞用法。

第一週:第30單元 第二週:第31單元 第三週:第32單元

第四週: Catch up and Review

數學課 MPM - Math

最後一個月MPM課程我們將學習B5一書,將著重在複習簡單的數學概念,希望小猴子們都能熟悉簡單的數學算式、數數10至20以及簡單的個位數加法,正如同我們過去幾個月裡致力於學習並嘗試的部分。

第一週: Guide: 第35頁至第36頁, B5: 第1頁第6頁 第二週: Guide: 第37頁至第38頁, B5: 第7頁第12頁 第三週: Guide: 第39頁至第40頁, B5: 第13頁第18頁

第四週: Catch up and Review

總結**K3**最後一個月,讓我們努力練習所有基本技能及英語,在學校的第一學年他們取得了一個很棒的成績!

致上我最高的問候,

Teacher Peter